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Režie a euforie. Veslař(ky) vzpomínaly na světový triumf
Eduard Bezděk a jeho dvě
kolegyně Michaela Kidová a
Adéla Truhlářová z Veslař-
ského klubu Olomouc zís-
kali v Rotterdamu po 30 le-
tech zlato na juniorském
mistrovství světa

STANISLAV HELOŇA

Olomouc – V srpnu vybojo-
vali na veslařském kanálu v
Rotterdamu juniorské svě-
tové tituly, o měsíc později
přišli Eduard Bezděk, Mi-
chaela Kidová a Adéla
Truhlářová ukázat na olo-
mouckou radnici vzácné
medaile. Vždyť zlato z tak
prestižní akce získali zá-
stupci klubu z Hané po
dlouhých třiceti letech.
„Jsem nadšený, že máme

v Olomouci další mistry
světa. Morava je sice krásná
a klidná řeka, ale nenabízí
úplně ideální podmínky pro
vodácký sport. Je obdivu-
hodné, jak dokáží trenéři a
mladí sportovci z minima
vytěžit maximum,“ projevil
uznání tvrdému sportovní-
mu odvětví primátor Anto-
nín Staněk, který ve své
pracovně přivítal zlaté me-
dailisty a zástupce VK Olo-
mouc.
Olomoucké juniorky se

staly součástí reprezentační
osmiveslice a v Nizozemí
snad i samy sebe šokovaly
triumfem. „Bylo to strašně
velké překvapení. Jely jsme
a najednou jsme vyhrály.
Byly jsme ve strašné euforii
a nikoho v té chvíli nic ne-

bolelo. Bylo to úžasné,“ roz-
zářila se při vzpomínkách
na finálový boj Michaela
Kidová. I její kolegyně Adéla
Truhlářová prožívala emo-
tivní momenty.
K finálovému boji se pro-

pracovaly Češky přes vyda-
řenou rozjížďku, ve které
zvítězily a rovnou postou-
pily do finále. „Výhra v roz-
jížďce byla také překvapení.
Asi se nám vrátily celé
prázdniny, kdy jsme neměly
žádné volno. Celou dobu
jsme trénovaly, byly jsme
na soustředění v Praze. Bylo
to hodně náročné a formu
se nám asi podařilo dobře
vyladit,“ hledala příčiny vý-
borných výsledků Adéla
Truhlářová.
Samotný boj o zlato při-

nesl napínavý vzestup čes-
kých barev. „Máme obecně
pomalejší starty, jsme menší
a lehčí než soupeřky, takže
nemáme tolik síly. Byly
jsme spíš na zadních pozi-
cích, ale postupem závodu
jsme se dostávaly mezi nej-
lepší tři lodě. Bylo to hrozně
povzbuzující,“ vyprávěla
olomoucká veslařka Truh-
lářová a pokračovala: „Kor-
midelnice nám potom říka-
la, že když nám hlásila, že
jsme na medailové pozici,
tak jsme se neuspokojily, ale
začaly jsme se ještě víc hnát
dopředu. Na poslední pětis-
tovce jsme se dotáhly na
největší favority z Německa
a vyhrály jsme o kousíček,
asi o půl vteřiny,“ okomen-
tovala juniorka těsný závod.

Poté přišly sladké pocity
vítězství. „Euforie byla ob-
rovská. Pořád jsme si to ne-
mohly uvědomit, když jsme
stály na koberci s medailí
na krku a hráli nám hymnu.
To je nezapomenutelný zá-
žitek,“ usmívala se Adéla
Truhlářová. Veslařky mají
před sebou další pokračo-
vání dřiny, ke které získaly
pořádnou dávku motivace.
„Čeká nás zimní sezona.
Všechno bude na suchu,
těžká příprava v posilovně a
na trenažerech. Pak máme
zase před sebou závody po
celé republice,“ vyhlíží Mi-
chaela Kidová.

JUNIOŘI FINÁLOVÝ
ZÁVOD KONTROLOVALI
Čeští mladíci získali zlaté

medaile na párové čtyřce.
Do týmu se zařadil i Eduard
Bezděk. „Závod byl jedno-
duše úžasný, povedlo se
nám dobře odstartovat a
udělat si náskok. Ten jsme
si od kilometru dovezli až
do cíle,“ shrnul olomoucký
talent, který na rozdíl od
děvčat dorazil na radnici
bez cenného kovu. „Medaili
jsem zapomněl. Věci zapo-
mínám často, takže se ji
navíc bojím někam nosit. Je
to začarovaný kruh,“ se
smíchem vysvětloval stu-
dent olomouckého Slovan-
ského gymnázia v Olomou-
ci.
S primátorem probrali

členové klubu také předpo-
klady olomoucké části řeky
Moravy pro veslování.

„Tréninkové podmínky jsou
docela náročné kvůli tomu,
že máme úsek řeky kratší.
To, co ztrácíme na řece vy-
nahrazujeme jinými věcmi.
Třeba skvělými trenéry a
skvělým kolektivem,“ našel
důležitá pozitiva Bezděk.
Reprezentační čtyřce se

na mistrovství světa poda-
řilo strategicky pošetřit
energii v rozjížďkách. „Tre-
nér nám řekl, ať se snažíme
vyhrát každý závod, který
pojedeme. Ale ne tak, aby
nás to stálo příliš mnoho
sil. Když se závodí pět dní v
kuse, tak síly postupně
ubývají. Je to také o tom,
kdo to lépe zvládne vytrva-
lostně. Byli jsme dvakrát
druzí, jednou nás porazila
posádka Německa a jednou
Ameriky. I tak jsme neztra-
tili seběvědomí, věděli jsme,
že jsme na ně měli,“ odtaj-
nil olomoucký sportovec.
A taktika se vyplatila. „Do

finálové jízdy jsme šli s tím,
že je vše od znovu. Režiro-
vali jsme závod a soupeře
jsme možná překvapili,
protože nás už porazili. Asi
si mysleli, že to mají jasné,
ale my jsme je zaskočili,“
vrátil se ke svému posled-
nímu juniorskému šampio-
nátu Eduard Bezděk, který
přešel od nové sezony do
mužské kategorie. Letní
oslavy světového zlata ale
raději zůstaly zahaleny ta-
jemstvím. „No s týmem
jsme potom zůstávali v
Praze a asi bych se k tomu
nějak víc nevyjadřoval,“
smál se Eduard Bezděk.

VESLAŘSKÉ NADĚJE HANÉ.
Michaela Kidová, Eduard
Bezděk a Adéla Truhlářová
(zleva) získali v reprezentačních
posádkách zlaté medaile na ju-
niorském světovém šampioná-
tu v Nizozemsku. Na setkání
pozval sportovce primátor
města Olomouce Antonín Sta-
něk. Snímky: Deník/Jiří Kopáč
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Kombinovaná spotřeba modelu Focus ST-Line: 4,1–5,6 l/100 km, emise: 105–128 g/km. Zobrazený vůz obsahuje prvky příplatkové výbavy.

• přijďte si prohlédnout novou řadu ST-Line
• vyhrajte jeden z těchto vozů s plnou nádrží na celý víkend
• využijte mimořádné ceny všech skladových vozů

Zveme vás na

7.–8. října 2016

Kontaktujte autorizovaného partnera Ford ve vašem regionu:

Auto Kora top s.r.o.
M. Alše 780
Valašské Meziříčí-Krásno nad Bečvou
Tel.: 571 614 267
www.autokora.cz

MOTO MORAVA s.r.o.
Brněnská 57
Olomouc 
Tel.: 585 757 881
www.cars-morava.cz

Auto Viki a.s.
Tř. T. Bati 415
Zlín
Tel.: 557 587 893
www.autoviki.cz

Autospol, spol. s r.o.
Tř. Maršála Malinovského 884
Uherské Hradiště
Tel.: 572 554 523
www.ford-uh.cz


